
Bakgrunn 

Det har over lengre tid vært flere tilfeller av manglende rapportering fra Troms fylkeskommune. 
Dette ble tatt opp i brev sendt fra Statens vegvesen til fylkeskommunen 12. mars 2025, hvor 
følgende blant annet ble omtalt:  

..dersom overholdelse av frister ikke bedrer seg, vil Statens vegvesen løfte dette som sak 
til styringsgruppa. Som det går fram av avtalens punkt 10 kan dette få konsekvenser for 
statens bevilgninger til byvekstavtalen. 

Seneste eksempel er tertialrapportering (T1) hvor Troms fylkeskommune hadde frist 6.mai 2025 
for å rapportere til Statens vegvesen. Etter gjentatte purringer har Statens vegvesen 27. mai 2025 
fortsatt ikke mottatt rapportering. 

 

Videre arbeid 

Staten vegvesen ser på rapportering som en av forpliktelsene i byvekstavtalen. I byvekstavtalens 
punkt 10 står det: 

     

I tråd med byvekstavtalens punkt 10, løfter Statens vegvesen saken til styringsgruppen til 
diskusjon der. Målet er å sammen komme frem til aksjonspunkter for å kunne bedre situasjonen, 
før eventuelt mislighold diskuteres. 

I første omgang kommer ikke Statens vegvesen til å utbetale resterende tilskudd for 2025 før 
tilfredsstillende rapportering er mottatt, og styringsgruppen har vedtatt aksjonspunkter for 
bedring.  

Videre vil manglende rapporteringer kunne få konsekvenser for statens bevilgninger i 
byvekstavtalen.  

Konklusjon 

Saken løftes i AKG 05. juni hvor partene blir enige om mulige aksjonspunkt. Saken løftes deretter 
til styringsgruppen med mål om å vedta aksjonspunkter til forbedret praksis.  

 


